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Bestyrelsen bekræfter modtagelsen af dine breve af 24.3.2013 og har nedenstående bemærkninger. 
 
 
Afviklingen af generalforsamlingen følger foreningens vedtægter, hvor der under §10 bl.a. står følgende: 

 

Afstemningen sker ved håndsoprækning, medmindre generalforsamlingen eller dirigenten finder, at en 
skriftlig afstemning vil være mere hensigtsmæssig. 
 
Da både dirigenten og efterfølgende et flertal af de fremmødte besluttede, at afstemningen skulle 
gennemføres ved håndsoprækning, kan bestyrelsen på ingen måde anerkende den af dig fremførte 
konklusion om, at generalforsamlingen ikke er gennemført på lovlig vis. At du på nettet kan fremfinde et 
citat, som måtte underbygge din konklusion, ændre ikke bestyrelsens opfattelse, idet generalforsamlingen 
må og skal afvikles under gældende vedtægter, og ikke citater fra nettet, uagtet hvor lødige de end måtte 
synes. 
 
Dersom du fortsat måtte være uenig heri, henviser bestyrelsen til den i vedtægterne §9 nævnte mulighed 
for at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling, hvor du kan fremføre dine synspunkter, alternativt 
ved en kommende generalforsamling at fremsætte forslag om ændring af §10, så den måtte være mere i 
overensstemmelse med, hvad du måtte opfatte som hensigtsmæssig. 
 
I forhold til din klage over formandens rolle under afviklingen af mødet, skal det medgives at formanden 
var for direkte og hård i sin tone over for dig, hvilket hermed skal beklages. 
 
Mht. dine fremsendte bemærkninger til problematikken omkring fliser og asfalt, så takker bestyrelsen for 
dine synspunkter og vil lade dem indgå i de fremtidige tanker omkring prioriteringen af de kommende 
anlægsarbejder. 
 
Det skal dog lige nævnes, at du fejlagtigt i din henvendelse omtaler en eventuel kommunal rabat – en sådan 
rabat eksisterer ikke. Det kommende asfaltarbejde vil blive udført af en privat operatør, og det er 
bestyrelsens opfattelse, at denne operatør vil være villig til at give en eller anden form for prisreduktion, 
dersom arbejdet samtidig udføres med, at kommunen bestiller selvsamme operatør til at lægge asfalt på 
stamvejene. 
 
Bestyrelsen kan på ingen måde handle på egen hånd i denne sag, og skal jo derfor fremsætte forslag på en 
kommende generalforsamling om arbejdets udførelse, når bestyrelsen finder tiden er inde herfor. Du vil 
løbende kunne følge med i denne sag, gennem referater fra de forskellige bestyrelsesmøder og debatter 
under kommende generalforsamlinger, og så kan du selvfølgelig igen fremsætte forslag på en kommende 
generalforsamling til anden fremgangsmåde end den bestyrelsen fremlægger, dersom du måtte være uenig 
med bestyrelsen. 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Bestyrelsen for grundejerforeningen Sydskellet Øst 
Formand Bjarne Mann 


